
KYE 9/2020 Edustajiston kokous 
 
Aika:  Tiistai 3.11.2020 klo 17.00 
Paikka:  Espilä, Konemiehentie 4, 02150, Espoo (etäkokous) 
 
Läsnä Halsas Anna kokouksen äänivallaton  puheenjohtaja 
 

Hukkanen Topi edustajiston jäsen 
Häikiö Hannu “ 
Hiltunen Mikko “ 
Zhao  Nina “ 
Saari Maija “ 
Gröndahl Julian “, kohtaan 12 klo 19.56 saakka 
Halinen Iiro “ 
Huotari Aapo “ 
Hakola Roni “ 
Virtanen Elettra “ 
Niiranen Pettiina “ 
Friman Asta “ 
Karttunen Kari “ 
Ylä-Poikelus Niko “ 
Abdi Yahye “ 
Nissinen Paavo “ 

 
Ganoo Apurva edustajiston varajäsen 
Haapanen Jesse “ 
Starck Janne “  
Erkko Elsi “ 
Bergius Aino “, kohdasta 9 klo 17.20 eteenpäin 

 
 

 
Lisäksi KY:n hallituksen jäseniä 

Nina Pitkänen kokouksen sihteeri 
 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 17:05. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN TOTEAMINEN 

 

Sihteeri totesi esityslistan julkaistuksi KY:n internet-sivuilla 27.10.2020 ja toimitetuksi 

samalla sähköpostilla kaikille edustajiston jäsenille ja varajäsenille kokouskutsuna. 

 

Todettiin kokous lailliseksi. 
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3. KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

 

3.1. Esteellisten toteaminen 

 

Sääntöjen mukaan yhdistyksen työntekijät ja hallituksen jäsenet sekä Aalto-yliopiston 

kauppatieteiden ylioppilaiden säätiön työntekijät ja hallituksen jäsenet ovat esteellisiä 

toimimaan edustajiston jäseninä. Todettiin, että jäsenet Heikki Helaniemi, Antti Perttula, 

Pauli Pihlajamäki, Touko Aroheikki, Rasmus Ylinen ja Topi Ronkainen ovat näistä syistä 

esteellisiä. 

 

Todettiin esteellisyydet edellä mainitun mukaisesti. 

 

3.2. Esteen ilmoittaneet: 

 

Sihteeri totesi, että tähän kokoukseen on varsinaisista jäsenistä esteen ilmoittanut liitteen 

mukaiset henkilöt (liite 1). Heidän tilalleen on kutsuttu varaedustajat liitteen mukaisesti 

(liite 1). 

 

Todettiin esteen ilmoittaneet. 

 

3.3. Läsnäolevien jäsenten toteaminen 

 

Suoritetussa nimenhuudossa oli läsnä 20 edustajiston jäsentä tai varajäsentä (liite 1), 

paikalla 21. 

 

Todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 

 

4. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN JA ÄÄNTENLASKIJOIDEN NIMEÄMINEN 

 
Nimettiin pöytäkirjantarkastajiksi edustajat Paavo Nissinen ja Aapo Huotari, ja 
ääntenlaskijoiksi edustaja Asta Friman ja varaedustaja Apurva Ganoo. 
Pöytäkirjantarkastajat toimivat ääntenlaskijoiden varajäseninä ja päinvastoin. 
 

5. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 

 

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi (liite 2). 
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6. ILMOITUSASIAT 

 

Topi Hukkanen ilmoitti vetäytyvänsä hallituksenmuodostajaprosessista ja toivotti muille 

hakijoille onnea hakuun. 

 

7. KY ALUMNIN VUOSIKOKOUS 

 

Hallituksen jäsen Manninen esitteli asian. 

 

Päätettiin vahvistaa KY Alumnin puheenjohtaja ja hallitus esityksen mukaisesti (liitteet 3 

ja 4). 

 

8. JÄSENMAKSUT 2021 

 

Toiminnanjohtaja Pitkänen esitteli asian. 

 

Päätettiin vahvistaa eri jäsenluokkien jäsenmaksut vuodelle 2021 esityksen mukaisesti 

(liite 5). 

 

9. SIJOITUSSUUNNITELMA 2021-2025 

 

Hallituksen varapuheenjohtaja Ylinen esitteli asian. 

 

Kysyttiin, mitä tarkoitetaan tavallisella sustainable-mallilla. Ylinen kertoi, että voitaisiin 

esimerkiksi nostaa luokkavaatimus A:sta ylemmäs, mutta tämä on asia, josta tulisi 

keskustella tulevan salkunhoitajan kanssa. 

 

Kysyttiin, miksei tavoitteena ole tuottojen maksimointi. 

 

Bergius liittyi kokoukseen 17.20 

 

Hakola siirtyi kokoustauolle 17.24. 

 

Hakola palasi kokoustauolta 17.25 

 

Doc ID: 7ec3d53bf4f133759a069bc8e3ad2acb220d2252



Käytiin keskustelua siitä, mikä KY:n fokus tulisi olla. 

 

Ehdotettiin, että EVLI:n tulisi antaa tehdä työnsä eikä antaa liian tiukkoja vaatimuksia. 

Aiemmin mainituista vaihtoehdoista impakti sai kannatusta. Kysyttiin, mikä on social 

impact fund. Kerrottiin, että on tänä vuonna ollut 4000e ja ei ole tarkoitettu 

sijoittamiseen. Tarkennettiin, että tuottojen maksimointi tulisi tehdä annettujen 

reunaehtojen sisällä. 

 

Merkittiin tiedoksi saatu informaatio (liite 6) ja siitä käyty keskustelu. 

 

10. OPISKELIJAKESKUSPÄIVITYS 

 

Hallituksen varapuheenjohtaja Ylinen esitteli asian. 

 

Kysyttiin, onko myös kerhokaapeille etsinnässä uudet tilat. Ylinen kertoi, että asiaa 

pyritään edistämään mahdollisimman hyvin keskitetysti, mutta yhdistykset voivat etsiä 

myös itse varastotiloja.  

 

Kysyttiin, onko KY-talo käytössä huhti-toukokuuhun saakka. Ylinen kertoi, että 

todennäköisesti remontti voi alkaa jo aiemmin, mutta säätiö kertoo aikataulusta lisää. 

 

Kysyttiin, onko AYY:n kanssa ollut puhetta siitä, miten projektia voitaisiin jatkaa AYY:n 

edustajiston kokouksen jälkeen. Ylinen kertoi, että jos AYY haluaisi jatkaa projektissa, olisi 

KY valmis neuvottelemaan asiasta. 

 

Merkittiin tiedoksi saatu informaatio (liite 7) ja siitä käyty keskustelu. 

 

Siirryttiin kokoustauolle klo 17.47. 

 

Palattiin kokoustauolta klo 18.01. 

 

11. HALLITUKSENMUODOSTAJAN VALINTA VUODELLE 2021 

 

Todettiin, että Ylä-Poikelus on esteellinen osallistumaan tämän asiankohdan käsittelyyn. 

Asiakohdan ajan läsnäolevia äänestysoikeudellisia edaattoreita on näin ollen 20. 
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Edustajiston puheenjohtaja Halsas esitteli toimintaohjeet asiakohdalle. Halsas kertoi, että 

ehdolle voi vielä asettua. Todettiin, että ehdolle ovat asettuneet Kiti Kainulainen ja Niko 

Ylä-Poikelus. Ehdokasasettelu suljettiin. 

 

Hallituksen jäsen Manninen esitteli paneelin vetäjä Essi Myllymäen. 

 

Ensimmäiseksi edustajisto kuuli Niko Ylä-Poikeluksen esittelyn ja sen jälkeen Kiti 

Kainulaisen esittelyn. 

 

Esittelyiden jälkeen siirryttiin paneeliin, jossa molemmat ehdokkaat pääsivät vastaamaan 

paneelin vetäjän kysymyksiin. 

 

Paneelin jälkeen edustajisto sai kysyä ehdokkailta vapaasti kysymyksiä. 

 

Hakola poistui kokoustauolle 19.24 

 

Hakola palasi kokoustauolta 19.27 

 

Kysymysten jälkeen siirryttiin ehdokkaiden viimeisiin pitcheihin siitä, miksi juuri heidät 

tulisi valita. Myllymäki kiitti ehdokkaita ja edustajistoa käydystä keskustelusta.Halsas kiitti 

Myllymäkeä paneelin vetämisestä. 

 

Halsas ohjeisti, miten äänestyksen kanssa toimitaan etäoloissa. Läsnäolevat 20 

edaattoria, puheenjohtaja Halsas ja sihteeri Pitkänen siirtyivät erilliseen 

Zoom-keskusteluun äänestystä varten, ja muille osallistujille kerrottiin, että varsinaiseen 

kokoukseen palataan tuloksen kanssa. 

 

Varapuheenjohtaja Sunnari kertoi kaikille, miten äänestys käytännössä toimii, ja poistui 

sitten keskustelusta. Halsas kertoi, että ehdokkaat täytyy nimetä virallisesti vielä 

kokouksessa. 

 

Varaedustaja Ganoo piti kannatuspuheenvuoron Ylä-Poikelukselle. 

 

Edustaja Hiltunen nimesi Kainulaisen ehdolle. 
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Siirryttiin äänestämään. Äänestysvaihtoehtoina olivat Kainulainen, Ylä-Poikelus tai tyhjä 

ääni. Palattiin takaisin kokous-Zoomiin. 

 

Ääntenlaskijat laskivat 20 annettua ääntä: 

 

Kainulainen 4 

Ylä-Poikelus 16 

Tyhjät äänet 0 

 

Valittiin Niko Ylä-Poikelus KY:n hallituksenmuodostajaksi vuodelle 2021. 

 

Gröndahl poistui kokouksesta 19.56. 

 

Ylä-Poikelus palasi takaisin kokousvahvuuteen. 

 

12. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 

 

Ei muita esille tulevia asioita. 

 

13. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

 

Puheenjohtaja Halsas päätti kokouksen kello 19.58 

 

Kokouksen puheenjohtaja Kokouksen sihteeri 
 
 
____________________ _____________________

Anna Halsas Nina Pitkänen 
 
 
 
Pöytäkirjan tarkastajat 
 
 
____________________ _____________________ 

Paavo Nissinen Aapo Huotari  
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